

# Staff Association News (15 Aug 2017): Latest Activities and Special Offers | 科大教職員會會訊 (2017年8月15日)：最新活動及優惠

Staff Association HKUST

Tue 15/08/2017 10:24

To:staff-association-news-list@ust.hk <staff-association-news-list@ust.hk>; Staff Association HKUST <staff@ust.hk>;

Cc:sa-associatemembers@lists.ust.hk <sa-associatemembers@lists.ust.hk>;

=== If the picture fails to load, please click [here](#) for details about **HKUST Staff Association News (15 Aug 2017)**

如未能下載圖像，請按[這裡](#)瀏覽有關**2017年的科大教職員會會訊 (2017年8月15日)**的詳細內容=====



**HKUST Staff Association**  
香港科技大學教職員協會



**Newsletter** Issue: 15 Aug 2017



[Lunch Sharing Session for Men \(TODAY: Aug 15\)](#)

智在星期二 (是日下午：8月15日)

[Leather Workshop in Sept 2017 – Leather Passport Cover \(Register by Aug 25\)](#)

9月份皮革班 - 真皮護照套 (8月25日截止報名)



[The Latest Offers for Staff & SA Members](#)

同事及會員優惠

[Limited Time Offer on Early Order of Ice-cream Mooncake \(till Aug 18\)](#)

本月限時雪糕月餅預訂優惠價

[Monthly Offer on Electronic and Telecommunication Products – August ONLY](#)

每月電子及電訊產品優惠：只限8月

[Monthly Offer on 4G Data Plan – August ONLY](#)

每月電訊服務優惠：4G月費計劃8月優惠

[University Limited Time Offers on 4.5G Local Data Plan Service](#)

大專電訊服務優惠：4.5G SIM本地數據月費計劃

[UST SA Limited Time Offers on 4.5G SuperCare Plans for SIM ONLY or iPhone 7Plus](#)

科大教職員會電訊服務優惠：4.5G SIM卡或 iPhone 7+月費計劃

[\[Reminder\] Car Cleaning Service \(For service from Sep 1, application due TOMORROW \[Aug](#)

[溫馨提示] 汽車美容服務 (現開始接受9月1日起服務申請，*明天截止*申請日期[8月16日])



Latest News



Join Us



Contact Us

Website 網站：<http://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵：[staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk)